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PROTOKOLL STYRELSEMÖTE via Teams 
för Svenska Dobermannklubben 
 
Närvarande:   Inte närvarande: 
Johanna Alm   Eva Björnsdotter Lindberg 
Camilla Rönnqvist  Jonas Olsson 
Minna Westerholm  Helen Christiansen 
Maria Drangel 
 
 
§ 1. Mötets öppnande 
       Ordförande Johanna Alm öppnade mötet 

§ 2. Dagordningen 

       Föreslagna dagordningen godkändes  

 

§ 3. Val av protokolljusterare  

       Mötet beslutade välja Camilla Rönnqvist som justerare. 

 

§ 4. Föregående protokoll     

       Ordförande JA läste genom förra protokollet vilket godkändes och lades till handlingarna. 

 

§ 5. Ekonomiskt rapport    

       Kassören E BL hade skickat ekonomiska rapporten inför mötet till alla styrelsemedlemmar / 

       Kontotillställning 142 425,18 kronor    

       Betalda: 

- Domän & web 2217 kr 

- IGP milersättning och domararvode Sjöhaga 1800 kr 

- Stamboksavgifter 900 kr 

 

Inkomna: 

- SBK 4865 kr 

  

       Medlemsantal 233 

         

§ 6. Skrivelser 

a) Inkomna  

- Kontroller vid MT – från SBK  

- Regelrevidering 2027 – SBK 

- Fika med FS ; nästa 11 november 

- Bekräftelse Elmia Hund 2025  - SDK fått bekräftelse om bokad monter 

- Godkännande av Tävlingar och prov i nya SBK Tävling – SBK 

- RAS / RUS 2024 

- Kongressprotokoll – SBK 

- Regelrevidering Lydnad  
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- Regelrevidering Rallylydnad  

- Föreslå mottagare SKK’s Hamiltonplakett och Förtjänsttecken 2025 

- Digital Ras- och specialklubbsträff 1 oktober 

- Digital helgkurs för avelsfuntionärer 12 – 13 oktober 

- Rasmästerskap vid Barmarks SM 

- Brev till domaransvariga vid klubbarnas utställningar – Felicia Lemmeke ny rasspecialist  

- Regelrevidering Mondeoring 

- Inbjudan diskussion i Teams om bruksprov 

- Ang IDC Kongressen – Hans Wiblishauser 

- Dobermann Råd – Eva Ohlin 

- Webinarium om SKK Utställnings digitala system och Show Admin och SKK Dog Show 

- Offert kalender och tidningen – Ringöns Tryckeri 

- Announcement IDC 

- Utskick från SBK’s centrala valberedningen – SBK 

- Response to Thomas Becht’s letter  - Attilio Polifrone 

- Announcement about ZTP results and Brown Female IDC Siegerin title – DV & Thomas Becht 

 

b) Utgående  

- Utskick från SDK Augusti 

- Utskick från SDK September 

- Utskick från SDK Medlemmarna – Medlemsmöte  

 

§ 7. Utskotten  

- PR / INFO 

Trofe uppdaterad 

   

- Tidningen 

Ingen uppdatering, saknas redaktör fortfarande, ska vi försöka göra en tidning innan jul. 

  

- Trofén  

Trofe är igång – första uppdateringarna.   

   

- Prov / Tävling 

Svensk Uppfödda Dobermann på pallen IGP FCI VM  Cape Secure Hector uppfödd av Camilla Dahlgren 

ägare och förare Pavel Tamasi 

Camilla Rönnqvist med egenuppfödda Diragos Cava deltog med Svenska Laget också till FCI IGP VM 

IGP Tävling med BH – 17.10 Sjöhaga  

IDC IGP VM 2025 Kroatia 

IDC IGP VM 2026 Danmark 

  

- Exteriör 

Inget nytt rapportera 

  

 

- Mental 

MW – inga nya MH eller MT; äntligen har börjat fungera överföring med MH resultaten till SBK Tävling och 

därmed uppdateringar hos SKK börjar också rulla, men inmatning av resultat kommer att ta tid.  
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- Avel / Hälsa 

RAS arbetet börjar vara klart, nya RAS kommer att presenteras vid Medlemsmötet 

Det kommer att finnas lite nya benämningar som tex vardagsmentalitet. 

   

- Drag 

Ingen uppdatering 

 

- RASK  

Ingen uppdatering 

 

§ 8.  AU / VU    

- Inga AU/VU  beslut tagna 

 

§ 9. Beslutsfrågor   

- SDK styrelse beslutar utseende för Folke Lötborn’s Hederspris; priserna skall inhandlas av MW 

Hederspriset kommer att delas vid Medlemsmötet  

- SDK styrelse beslutar att göra Medlemsutskick om Regelrevidering till alla medlemmar 

- SDK styrelse beslutar att det ska göras en Julutskick till alla medlemmar. 

 

§10. Övriga frågor  

                     Inga övriga frågor 

 

§11. Nästa möte    

         Nästa möte är den 5 november klockan 19.00 via Teams  

 

§12. Mötets avslutande    

        Ordförande Johanna Alm tackade alla för deltagande och förklarade mötet avslutat.  

 

 

 

___________________________________                                 ____________________________________ 

Ordförande  Johanna Alm                                                                  Sekreterare Minna Westerholm 

 

 

 

____________________________________ 

Justerare  Camilla Rönnqvist 


